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ZÁKLADNÍ ŠKOLA DOBRÉ

Ve středu 5. února probíhaly

preventivní programy pod vedením

lektora Vítka Pospíšila. První ročník  

zaujal námět Strážci pravidel. Ve 3. a

4. ročníku bylo tématem Kouření -

slepá ulička, 5. ročník absolvoval

program s názvem Dobrodružství

dospívání.

2024/20253

Žáci 1. ročníku se v mateřské škole

účastnili divadla O odvážné Molly.

DIVADLO ŠAPITÓ

V pátek 7. února jsme se vypravili do

kina v Dobrušce na anglické divadlo.

První stupeň viděl představení Dick

Whittington, druhý stupeň měl

možnost zhlédnout představení

United Neighborous of London. 

PREVENTIVNÍ

PROGRAMY
ANGLICKÉ KINO

únor

Zástupci školního parlamentu se

pravidelně scházejí každý měsíc a

společně řeší zajímavé návrhy a

požadavky žáků školy. Z těchto

návrhů vzešla například změna

uspořádání stolů ve školní jídelně a

Andělská pošta. Schází se 14 žáků

(dva z 3. - 9. ročníku), dva učitelé,

ředitelka školy a případná návštěva.

Zástupci školního parlamentu: Natálie Dusbabová,

Šimon Plodek, Ester Janoušková, Michal Popelka, Stela

Vyskočilová, Mikuláš Valter, Róza Fajfrová, Jakub

Spanilý, Pavel Dubánek, Adam Bendjeddou, Monika

Čtvrtečková, Matyáš Michl (předseda), Eva

Brossmannová, Kamila Toucová

ŠKOLNÍ PARLAMENT



ZIMNÍ SPORTOVNÍ

DEN

Učitelé prvního i druhého stupně

vymýšlí stále nové aktivity, jak

dětem co nejvíce přiblížit a vysvětlit

novou látku. Vznikají tak zajímavé

projekty, pokusy a výstupy. Na

fotografiích můžeme vidět například

čtenářskou dílnu v 5., 6. a 7.

ročníku, hodinu přírodopisu s

tématem krevního oběhu v 8.

ročníku a centrum objevů s

námětem orgánů lidského těla ve 3.

ročníku.

Ve čtvrtek 13. února se konal

sportovní den v Deštném v

Orlických horách zaměřený na zimní

sporty. Žáci si mohli vybrat, zda

budou lyžovat, snowboardovat,

běžkovat, nebo půjdou na

turistickou vycházku. Tak mohl

každý zvolit dle svých sportovních

preferencí. Ke dvěma lyžařkám bylo

potřeba přivolat horskou službu.

Naštěstí se nejednalo o vážný úraz.

ZE ŠKOLNÍCH LAVIC



TECHNOLOGICKÁ

GRAMOTNOST

V úterý 18. února proběhla pro žáky

8. a 9. třídy přednáška o

technologické gramotnosti. Týkala

se elektromobilů, vývinu motorů a  

umělé inteligence.  Žáci mohli

vyhrát odměny za správně

zodpovězené otázky.

Únorový bufet na 1. stupni patřil

žákům 4. ročníku. Pro své spolužáky

si připravili občerstvení hodné 5*

restauraci. Nechyběly toasty,

jednohubky a úžasné skleničky plné

jogurtu, granoly a ovoce. Všichni jsme

si moc pochutnali.

Na 2. stupni se šesťáci blýskli

smaženými koblihami, tortillami,

palačinkami a toasty. Všechno bylo

vynikající.

BUFET

VTIPNÉ OKÉNKO

Miluji knihy, které vás rozbrečí už na

první stránce. Teď čtu učebnici

matematiky pro devátý ročník a je to

fakt síla…

Pepíček jde do první třídy. Když přijde

po prvním dni domů, rodiče se

vyptávají: “Tak jaký byl první den

školy?” Pepíček odpoví: “No, hrůza,

židle dřevěné, servis žádný, občerstvení

nula, tak jakápak první třída.”

“Pepíčku, proč jsi včera nebyl ve

škole?” 

“No, protože učitelka říkala, že když

nemáme ten úkol, tak ať jí nechodíme

na oči.”

Učitelka češtiny zkouší u tabule

Pepíčka:

„Jaký je to čas, když řeknu: Jsem

krásná?“

„Prosím, minulý...“

JG



ROZHOVOR

Přinášíme vám rozhovor s paní Mgr.

Nikolou Bónovou, třídní učitelkou 9.

ročníku, která na 2. stupni vyučuje

matematiku, chemii, fyziku,

přírodopis a etickou výchovu.

HÁDEJ, KDO JSEM
    

Jsem endemit, což znamená, že jsem

zvíře, které se vyvinulo a žije jenom

na jednom území na naší

“zeměbouli“, a to v Austrálii. Všichni

se mi smějí - prý mám zobák. Já?

Vždyť ani nejsem pták! Co bych

dělal se zobákem? A prý mi teče

mlíko po bříšku. No a co? Jak jinak

mám krmit mláďata, když nemám

bradavky? Mají štěstí, že se mi

jenom posmívají, kdyby mi chtěli

ublížit, tak se umím velmi dobře

bránit. Mám jedové trny na zadních

nožkách. 

Víš, kdo jsem? 

Odpověď pošli na email:

bonova@zsdobre.cz, nebo to

pošeptej paní učitelce Janouškové.

Odpověď spolu se svým jménem

můžeš také hodit do schránky

redakce. 

Na konci školního roku bude

odměněn ten, kdo průběžně uhodne

nejvíc hádanek.

Chtěla jste být učitelkou od

dětství?

Ne, chtěla jsem být zpěvačkou nebo

kadeřnicí.

Co Vás přivedlo k práci učitele?

Na střední jsme měli špatného

učitele, a tak jsem se vše učila sama

a doučovala jsem ostatní žáky. 

Co máte na své práci nejraději?

Nejraději mám rozmanitost a práci s

dětmi.

Co je na vaší práci nejtěžší?

Nejtěžší je pamatovat si, komu co

řeknu, či domluva s dětmi.

Jaký předmět učíte nejraději a

proč?

Nejraději učím přírodopis, protože

mám ráda zvířata, přírodu a také

biologii člověka.

Co Vás na práci učitele zaujalo?

Určitě různorodost, pokaždé mohu

dělat něco jinak.

Jaké máte koníčky ve svém

volném čase?

Maluji akrylem na plátno a dělám

sebeobranu.

Jak podle vás vypadá ideální

dovolená?

Je mi jedno kde, ale aby to bylo s

lidmi, které mám ráda.

JG
NB
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